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- Zakaj misliš, da si bila izbrana za naj pozitivko šole? 
 

Ker sem izbrala največ točk, haha. Sedaj pa resno k vprašanju. Ko sem izvedela, da sem 
bila izbrana za naj pozitivko šole, sem bila zelo presenečena, saj tega res nisem 
pričakovala. Mogoče sem bila izbrana, ker rada pomagam, sem večino časa nasmejana in 
pozitivna. Trudim se imeti dober odnos z vsemi ljudmi, seveda pa se včasih to ne da, 
zato se takrat raje umaknem. 

 
- Povej kaj o sebi. 
 

Sem Robin Zdovc in 3. Fb razreda. Prihajam iz Litije. Živim v širši družini in to je najbrž 
tudi razlog, da se z ljudmi dobro razumem. Imam mlajšo sestro, s katero sva 
nerazdružljivi. Rada imam živali, še posebej pa konje. Ukvarjam se tudi z glasbo in 
plesom. Ob večernih urah pa rada primem za knjigo in berem. To branje pa se lahko 
zavleče celo do jutranjih ur.  

 
- Katere so po tvojem mnenju tvoje dobre in katere tvoje slabe lastnosti? 
 

To vprašanje je težko, saj samo sebe težko ocenim. Za dobre lastnosti lahko rečem, da 
sem večino časa nasmejana in dobre volje. Kadar si nekaj zadam, to tudi izpolnim. Vedno 
priskočim na pomoč, če jo nekdo rabi. Seveda pa sem kdaj tudi slabe volje in takrat znam 
biti malo sitna.  

 
- Na katerem področju si najuspešnejša? 
 

Če gledamo v šoli in po ocenah, mi najbolj leži predmet oblikovaje zdravil, vseeno pa 
imam rada tudi matematiko in jo tudi zlahka razumem. Če pa gledamo splošno v 
življenju, pa lahko rečem, da sem dobra v »western«  jahanju, v čemer tudi tekmujem in 
sem osvojila že kar nekaj naslovov državnega prvaka. 

 
- Pot do uspeha je vedno povezana z napornimi začetki. Kakšni pa so tvoji začetki?  
 

Prvič sem na konju sedela pri dveh letih. Tekmovati pa sem začela pri petih skupaj s 
svojo ponico Luno, ki je še danes del mojega življenja. To obdobje je bilo zanimivo, saj je 
bila Luna zelo trmasta in s tem me je naučila življenjsko pomembnih stvari. Čez čas sem 
jo prerasla in dobila novo kobilico Eli, ki je v svoji mladosti doživela hudo travmo in se je 
bala vsega okoli sebe. Seveda so bili padci in sva skoraj že obupali, a se nisva predali. 
Danes je Eli odličen konjiček za otoke začetnike. Po Eli pa sem v roke dobila 
neprecenljivega konja Najta, s katerim sva na tekmovanjih poletela v višave. In pometla 
z vso konkurenco. Bil je moj najboljši prijatelj pet let. A vsaka zgodba se enkrat konča in 
najina se je 12. 12. 2022, ko je Najt za vedno zaprl oči. In tudi to me je naučilo, da v 
življenju nič ni večno in danes izkoristim in preživim vsak trenutek z osebami in živalmi, 
ki mi pomenijo največ. 



 
- Se držiš kakšnega mota, ki te vodi skozi življenje? 
 

Dolgo ga nisem imela. A danes me skozi življenje vodi »vse se zgodi z razlogom«.  
 
 
- Ali že imaš kakšne načrte za prihodnost? 
 

Rada bi postala fizioterapevtka in izvajala terapije z živalmi. S tem bi pomagala veliko 
ljudem, ki pomoč res potrebujejo.  

 
- Kako preživljaš svoj prosti čas? 
 

Treniram tudi mažoretke, hodim k pihalnemu orkestru Litija, kjer igram flavto, plešem pa 
tudi folklorne plese. Ko takole naštevam, se včasih zdi, kot da nimam nič prostega časa, a 
kljub vsemu se zmeraj najde čas za sprehod v naravi z dobro družbo ob sebi. 

 
- Kaj priporočaš dijakom, da bodo bolj pozitivno usmerjeni? 
 

Predvsem naj se ne sekirajo za stvari, na katere nimajo vpliva. Če so slabe volje, naj se 
vprašajo, kaj jim manjka, in če bodo na to odgovorili,  »da so dobili slabo oceno  ali da so 
jih starši okregali, ali so zamudili v šolo, ali so se preprosto zbudili slabe volje«, naj 
pogledajo na pozitivne stvari, ki jih imajo v življenju, saj nič ni tako hudo, da ne bi moglo 
biti še huje.  

 
- Zaključna misel… 
 

Bodi to, kar si, vse drugo je že zasedeno. 


